
                                         ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ                  
Εκ του πρακτικού της υπ' αριθ. 11/19-4-2013 

συνεδριάσεως του Δημοτικού Συμβουλίου Νάουσας 

 

Αριθμός απόφασης:  150/2013 

 

Περίληψη 

Ανάκληση της υπ΄αριθμ. 129/2013 απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου Νάουσας. 

 

Στη Νάουσα και στο Δημοτικό κατάστημα, σήμερα 19
η
  του μηνός Απριλίου 2013 ημέρα 

Παρασκευή και ώρα 20.00, συνήλθε σε τακτική δημόσια συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο 

Νάουσας ύστερα από τη με αριθμ. πρωτ. 11078/15-4-2013 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου 

που επιδόθηκε σε όλα τα μέλη του Συμβουλίου και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 

άρθρου 67 Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ Α΄ 87). 

Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι σε σύνολο 33 μελών βρέθηκαν 

παρόντα  24 μέλη και ονομαστικά: 

  

                ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                                               ΑΠΟΝΤΕΣ 

       Δημοτικοί Σύμβουλοι Δημοτικοί Σύμβουλοι 

  1.Γκαρνέτας Ιωάννης , Πρόεδρος                                      1.Τεληγιαννίδης Θεόφιλος 

  2.Δάγγας Στέλλιος, Γραμματέας                                        2.Παππάς Χρήστος  

  3.Ιτσκάρα - Θανασούλη Ευδοξία                                       3.Βαδόλας Εμμανουήλ 

  4.Αδαμίδης Παύλος                                                            4.Χαλκιάς Γεώργιος 

  5.Τσαγκαλίδου - Τσεχελίδου Παρθένα                              5.Δεληχρήστου-Τσίλη Ευαγγελία  

  6.Λογδανίδης  Ευστάθιος                                                   6.Φουντούλης Γεώργιος 

  7.Βασιλείου Γεώργιος                                                        7.Παπαθεοδώρου Γεώργιος 

  8.Γιαννούλης Ιωάννης                                                        8.Παρθενόπουλος Ιωάννης 

  9.Παπαδόπουλος Κων/νος                                                  9.Υφαντίδης Αχιλλεύς 

10.Καρυδά – Μυλωνά Μαρία                    

11.Ηλίας Γεώργιος  

12.Γιάντσης Γεώργιος Οι οποίοι δεν προσήλθαν  

13.Βράντσης Θωμάς αν και νόμιμα κλήθηκαν 

14.Μαραντίδης Παναγιώτης                                                 

15.Μπουρδάνος Αντώνιος 

16.Ράλλη Σοφία  

17.Τζώρτζης Βασίλειος 

18.Ιωσηφίδου-Αποστόλου Παναϊλα (Ίλια)  

19.Κελεσίδης Ιωάννης 

20.Παπαϊωάννου Δημήτριος   

21.Γώγος Βασίλειος 

22.Σέπκας Δημήτριος 

23.Καρτσιούνης Γεώργιος 

24.Λακηνάνος Αγγελάκης 

 

Ο κ. Λογδανίδης Ευστάθιος, αποχώρησε στην αρχή της συνεδρίασης , στην  διαδικασία των 

ερωτήσεων –απαντήσεων. 
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ΠΑΡΟΝΤΕΣ:  Πρόεδροι Δημοτικών / Τοπικών Κοινοτήτων 

  1.Πασχούλας Βασίλειος     Τ.Κ. ΑΡΚΟΧΩΡΙΟΥ 

  2.Τομπουλίδου-Αλιτζανίδου Ζωγράφα (Φούλη) Τ.Κ. ΛΕΥΚΑΔΙΩΝ  

  3.Μωϋσίδης Αναστάσιος      Τ.Κ. ΡΟΔΟΧΩΡΙΟΥ 

  4.Αλματζής Χρήστος Τ.Κ. ΣΤΕΝΗΜΑΧΟΥ 

 

ΑΠΟΝΤΕΣ:  Πρόεδροι Δημοτικών / Τοπικών Κοινοτήτων 

 

  1.Μπαλτατζίδης Σπύρος                                      Δ.Κ. ΚΟΠΑΝΟΥ  

  2.Τσουκαλάς Θωμάς                                           Δ.Κ. ΝΑΟΥΣΑΣ 

  3.Νησιώτη-Χατζηκαλλινίδου  Πετρούλα            Τ.Κ. ΑΓΓΕΛΟΧΩΡΙΟΥ 

  4.Φανιάδης Θεόδωρος                                         Τ.Κ. ΓΙΑΝΝΑΚΟΧΩΡΙΟΥ 

  5.Αντωνίου – Μάμαλη Μαρία                             Τ.Κ. ΕΠΙΣΚΟΠΗΣ 

  6.Τσαλίλη-Θεοδωρίδου Χριστίνα                       Τ.Κ. ΖΕΡΒΟΧΩΡΙΟΥ 

  7.Τσαπακίδης Χαράλαμπος                                  Τ.Κ. ΜΑΡΙΝΑΣ 

  8.Διάκογλου Νικόλαος                                         Τ.Κ. ΜΟΝΟΣΠΙΤΩΝ 

  9.Πρόϊος Χρήστος    Τ.Κ. ΠΟΛΥΠΛΑΤΑΝΟΥ 

10.Γεωργιάδης Σταύρος     Τ.Κ. ΧΑΡΙΕΣΣΑΣ 

 

Ο Δήμαρχος κ. Αναστάσιος Καραμπατζός προσκλήθηκε και παρίσταται στη συνεδρίαση.  

Στη συνεδρίαση παρευρίσκεται και η κ. Λύτη Καλλιόπη υπάλληλος του Δήμου για την τήρηση 

των πρακτικών. 

Ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και εισηγούμενος το 3
ο
 θέμα της 

ημερήσιας διάταξης, το λόγο έδωσε στον Δημοτικό Σύμβουλο κ. Βασιλείου Γεώργιο, ο οποίος 

ανέφερε  τα εξής: 

  Στο προηγούμενο δημοτικό συμβούλιο, για όσους δεν ενθυμούνται , κάπου στην αρχή της 

συνεδρίασης,  αποχώρησα δηλώνοντας μάλιστα, και το αναγνωρίζω ευθαρσώς , στην αρμόδια 

υπάλληλο την κ. Λύτη ότι ψηφίζω όλα τα θέματα . Ομολογώ ότι αν και είχα διαβάσει τα θέματα 

ημερήσιας διάταξης και έβλεπα ότι υπάρχει ένα θέμα για λύση μιας σύμβασης , δεν είχα διαβάσει 

το εισηγητικό σημείωμα και έτσι αυτή την στιγμή φαίνομαι να ψηφίζω, κάτι το οποίο προκαλεί 

και την νοημοσύνη μου αλλά και το περί δικαίου  συναίσθημα που πρέπει να διακατέχει τον κάθε 

πολίτη του Δήμου μας, πολύ δε περισσότερο τους δημοτικούς συμβούλους. Είδα μια εισήγηση 

του αρμόδιου επιβλέποντος μηχανικού  της διευθύνουσας υπηρεσίας και για όσους δεν 

καταλαβαίνουν πια είναι η διευθύνουσα υπηρεσία , ήταν η παλιά ΤΥΔΚ , η οποία μετά την 

τροποποίηση του νόμου, μετά την κατάργησή της  , μετά την ψήφιση του Ν. 3852, πλέον είναι ο 

Δήμος Βέροιας , να λέει πράγματα τα οποία δεν ανταποκρίνονται στην πραγματικότητα και να 

ζητάει να λυθεί αυτή η σύμβαση που είχε γίνει τις τελευταίες μέρες του έτους 2010 με 

υπαιτιότητα του Δήμου πράγμα το οποίο σημαίνει , ότι θα αποζημιωθεί ο ανάδοχος έστω και με 

ένα μικρό ποσό . Αυτό για μένα θεωρώ ότι είναι απαράδεκτο , δεν θέλω να δικαιολογηθώ είμαι 

ειλικρινής , δεν διάβασα , δεν ήμουν επιμελής να διαβάσω το θέμα,  αυτό δεν σημαίνει όμως ότι 

δεν πρέπει να αναγνωρίσω το λάθος μου , και δεν πρέπει και όλοι, άνθρωποι ήμαστε , κάνουμε 

λάθη , να προσπαθήσουμε να αποκαταστήσουμε μία κατάσταση η οποία δεν τιμά έχω την 
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εντύπωση, κανέναν από εμάς του Δημοτικού συμβουλίου. Είναι εδώ ο κ. Σέρμπος και προτού 

προχωρήσω…..ναι …είναι ο κ. Σέρμπος ;  

Δεν είναι εδώ ο κ. Σέρμπος, τότε λοιπόν εφόσον δεν είναι ο κ. Σέρμπος τον οποίο δεν γνωρίζω , 

θα προχωρήσω κατευθείαν στην εισήγηση μου την οποία έχω βάλει και στον φάκελο και θα 

παρακαλέσω, θα διαβάσω μόνο την εισήγηση μου τίποτα παραπάνω αναλύοντας επιμέρους ένα 

τα σημεία , και στο τέλος εάν κάποιος θέλει να κάνει κάποιες συγκεκριμένες ερωτήσεις θα είμαι 

στην διάθεσή του, λέω λοιπόν  :   

Σύμφωνα με το άρθρο 46 παρ. 1  του Ν. 3669/2008, σε κάθε σύμβαση κατασκευής έργου 

ορίζεται Προθεσμία για την περάτωσή του,  στο σύνολο και κατά τμήματα. Μέσα σε 

Προθεσμία δεκαπέντε (15) ημερών από την υπογραφή της σύμβασης, ο ανάδοχος με βάση την 

ολική και τις τμηματικές Προθεσμίες, συντάσσει και υποβάλλει στη διευθύνουσα υπηρεσία το 

χρονοδιάγραμμα κατασκευής του έργου. Σταματώ και λέω την  πρώτη παρατήρηση, ότι τέτοιο 

χρονοδιάγραμμα κατασκευής  έργου δεν υπήρξε ποτέ   

Προχωρώ. Σύμφωνα με την παράγραφο 1  του ίδιου Νόμου, η διευθύνουσα υπηρεσία εγκρίνει 

μέσα σε δέκα (10) ημέρες το χρονοδιάγραμμα, και μπορεί να τροποποιήσει τις προτάσεις του 

αναδόχου σχετικά με τη σειρά και τη διάρκεια κατασκευής του έργου. Το εγκεκριμένο 

χρονοδιάγραμμα αποτελεί συμβατικό στοιχείο του έργου. Αν η έγκριση δεν γίνει μέσα στην πιο 

πάνω Προθεσμία, ή αν μέσα στην Προθεσμία αυτή δεν ζητήσει γραπτά η διευθύνουσα υπηρεσία 

διευκρινίσεις ή αναμορφώσεις ή συμπληρώσεις, το χρονοδιάγραμμα θεωρείται ότι έχει εγκριθεί. 

 Πάντως σε κάθε περίπτωση η έναρξη των εργασιών του έργου από μέρους του αναδόχου δεν 

μπορεί να καθυστερήσει πέραν των τριάντα (30) ημερών από την υπογραφή της σύμβασης. Η μη 

τήρηση των ανωτέρω προθεσμιών με υπαιτιότητα του αναδόχου συνεπάγεται την επιβολή των 

διοικητικών και παρεπόμενων χρηματικών κυρώσεων, αποτελεί λόγο έκπτωσης του αναδόχου, 

 και για τα αρμόδια όργανα του φορέα κατασκευής , δηλαδή της Διευθύνουσας Υπηρεσίας , 

αποτελεί πειθαρχικό αδίκημα, σύμφωνα με τα προβλεπόμενα στις διατάξεις του άρθρου 40 

του παρόντος, όπως αναφέρω παρακάτω.    

Σύμφωνα με την παράγραφο 4 του ίδιου ως άνω αναφερομένου άρθρου, ο  ανάδοχος κατασκευής 

του έργου υποχρεούται επίσης, ο εργολάβος δηλαδή, μέσα σε έναν (1) μήνα από την υπογραφή 

της σύμβασης να συντάξει και να υποβάλει οργανόγραμμα του εργοταξίου, στο οποίο θα 

περιγράφονται λεπτομερώς τα πλήρη στοιχεία στελεχών, εξοπλισμού και μηχανημάτων που θα 

περιλαμβάνει η εργοταξιακή ανάπτυξη για την εκτέλεση του έργου.  Τέλος σύμφωνα με την 

παράγραφο 5 του ίδιου ως άνω αναφερομένου άρθρου οι διατάξεις του παρόντος άρθρου δεν 

εφαρμόζονται σε συμβάσεις έργων που στις δημοπρασίες τους καλούνται να συμμετάσχουν, 

σύμφωνα με τις κείμενες διατάξεις,  και επιχειρήσεις εγγεγραμμένες στα νομαρχιακά μητρώα. 

Στις περιπτώσεις αυτές η διευθύνουσα υπηρεσία κοινοποιεί έγκαιρα στον ανάδοχο πίνακες των 

εργασιών που πρέπει να εκτελεσθούν. Ο πρώτος πίνακας κοινοποιείται κατά την υπογραφή 

της σύμβασης.  Δηλαδή ,κάνω μια διακοπή, εδώ πιάνω και τις δύο περιπτώσεις ,  είτε στην μία 

περίπτωση είτε στην άλλη , λοιπόν στην τελευταία περίπτωση πρέπει  να δώσει η Διευθύνουσα 

υπηρεσία οδηγίες γραπτές , πως θα εκτελεστεί το έργο και στην άλλη περίπτωση είναι αυτά που 

ανέφερα παραπάνω και ισχύουν , εργοταξιακό , που να καθορίσει εργολάβους , μηχανικούς κ.τλ. 

κτ.λ για να ξέρουν ποιός κάνει το έργο .  
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Άρα σύμφωνα με τα παραπάνω η Διευθύνουσα Υπηρεσία έπρεπε πριν να καταλήξει στην 

συγκεκριμένη  πρότασή της, να αναφερθεί στο αν έγινε κάτι από τα παραπάνω προαπαιτούμενα 

γεγονότα για τα οποία έντεχνα κωφεύει.  Καμία αναφορά . Είναι  απολύτως βέβαιο ότι δεν έγινε 

απολύτως τίποτα από τα παραπάνω αναφερόμενα αφού ο ανάδοχος σε σχετική προφορική 

πρόσκληση δική μου  , όταν ήμουν Αντιδήμαρχος , αδιαφόρησε παντελώς ,φοβούμενος όπως 

άφησε να εννοηθεί την ρευστότητα του νέου Δήμου .  

Είναι απαράδεκτο λοιπόν  όταν δεν έχει τηρηθεί καμία από τις παραπάνω αναφερόμενες 

προϋποθέσεις και συνάμα πρόκληση από την πλευρά της Διευθύνουσας Υπηρεσίας να γίνετε 

επίκληση της χωρίς αριθμό πρωτοκόλλου δήθεν αίτησης του αναδόχου προς τον Δήμο μας , που 

δεν προβλέπεται από τον Νόμο , με την οποία επισημαίνεται η μη έναρξη των εργασιών λόγω 

έλλειψης εγκατάστασής του  , για την οποία εξάλλου ο Δήμος δεν έχει καμία συμμετοχή και 

ακόμη δημιουργεί μεγαλύτερους προβληματισμούς η διατύπωση ισχυρισμών από την πλευρά του 

επιβλέποντος του έργου Χρήστου Σέρμπου , ότι δήθεν υπήρχαν προβλήματα που καθιστούσαν 

αδύνατη την έναρξη εκτέλεσης των εργασιών από την πλευρά του αναδόχου εργολάβου που 

σύμφωνα με τους ίδιους ισχυρισμούς αναφέρθηκαν στον δήμο και πάλι με μη σύννομο τρόπο, 

π.χ. κάποια ενδεχόμενη αναφορά με αριθμό πρωτοκόλλου, μόλις στις 18-4-2011, δηλαδή δύο 

μήνες πριν από την λήξη του συμβατικού χρόνου αποπεράτωσης του έργου, ενώ έπρεπε όπως 

αναφέρθηκε παραπάνω να  αναφερθούν στην προϊσταμένη αρχή όλες αυτές οι ενδεχόμενες 

διαπιστωμένες παραλήψεις.  

Σύμφωνα με το άρθρο 36 παρ. 1 του ίδιου ως άνω αναφερομένου νόμου, η παρακολούθηση, ο 

έλεγχος και η διοίκηση των έργων ασκούνται από την αρμόδια τεχνική υπηρεσία του φορέα 

κατασκευής του έργου δηλαδή (διευθύνουσα ή επιβλέπουσα υπηρεσία), η οποία ορίζει τους 

τεχνικούς υπαλλήλους που θα ασχοληθούν ειδικότερα με την επίβλεψη, παρακολουθεί το έργο 

τους και γενικά προβαίνει σε κάθε νόμιμη ενέργεια και ενεργεί ό,τι απαιτείται για την καλή και 

έγκαιρη εκτέλεση των έργων. Αυτή είναι που συντάσσει  και στέλνει και προσέξτε εδώ 

παρακαλώ ,κατά τη διάρκεια της κατασκευής του έργου   στην προϊσταμένη αρχή κάθε δίμηνο 

συνοπτικές εκθέσεις για την πορεία του έργου και τα σημαντικά προβλήματα που σχετίζονται 

με την κατασκευή του. Δεν υπήρξε καμία τέτοια έκθεση  . Η επιβλέπουσα υπηρεσία όμως,  δεν 

κάνει  καμία απολύτως αναφορά στην εισήγησή της , για καμία έκθεση στην οποία θα 

αναφέρονταν  και τα  προβλήματα που διαπιστώθηκαν δήθεν   και τα οποία  απετέλεσαν την 

αιτία της  μη εκτέλεσης του έργου . Γιατί άραγε? Ένα μεγάλο ερωτηματικό . 

  

Ακόμη, σύμφωνα με το άρθρο 62 παρ.2 του ίδιου νόμου , ο ανάδοχος μπορεί να ζητήσει τη 

διάλυση της σύμβασης , αν  μετά την υπογραφή της σύμβασης καθυστερήσει η έναρξη των 

εργασιών περισσότερο από τρεις (3) μήνες με υπαιτιότητα του φορέα κατασκευής(επιβλέπουσα 

αρχή) ή του κυρίου του έργου,διακόπτω λίγο και κάνω μία διευκρίνιση ότι η καθυστέρηση του 

έργου μπορεί να οφείλετε σε δύο παράγοντες , είτε στον Δήμο, είτε στην επιβλέπουσα υπηρεσία 

και να μη φταίει ο ανάδοχος, οπότε μπορεί να ζητήσει τη λύση με την υπαιτιότητα ή της μίας 

υπηρεσίας ή του Δήμου και αποζημιώνεται ανάλογα , εκτός αν στη σύμβαση ορίζεται 

διαφορετικά . 
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Περαιτέρω σύμφωνα με το άρθρο 61 παρ. 1  του ίδιου ως άνω αναφερομένου νόμου, αν  ο 

ανάδοχος δεν εκπληρώνει τις συμβατικές του υποχρεώσεις ή δεν συμμορφώνεται με τις γραπτές 

εντολές της υπηρεσίας, που είναι σύμφωνες με τη σύμβαση ή το νόμο, κηρύσσεται έκπτωτος από 

την εργολαβία. Σύμφωνα με την παράγραφο 2 του ίδιου άρθρου, η διαδικασία έκπτωσης κινείται 

υποχρεωτικά κατά του αναδόχου, αν  μεταξύ των άλλων συντρέχει μία από τις παρακάτω 

περιπτώσεις : α) Καθυστερήσει υπαίτια, πέραν του μηνός από της υπογραφής της συμβάσεως την 

έναρξη των εργασιών ή την υποβολή του αναλυτικού χρονοδιαγράμματος, σύμφωνα και με τα 

προβλεπόμενα στη σύμβαση.  Και β) Υπερβεί με υπαιτιότητα του, για χρόνο περισσότερο του 

μηνός, τον προβλεπόμενο στη σύμβαση χρόνο για την ολοκλήρωση της εργοταξιακής του 

ανάπτυξης. 

  

  Τέλος  σύμφωνα με το άρθρο  40 παρ.1  του ίδιου νόμου, η υπαίτια παράλειψη οφειλόμενης 

ενέργειας από όργανα του φορέα κατασκευής του έργου αποτελεί πειθαρχική παράβαση. 

Σύμφωνα με την παράγραφο 2 του ίδιου άρθρου, πειθαρχικές παραβάσεις αποτελούν  μεταξύ των 

άλλων , και: α) Για τους επιβλέποντες το έργο: η υπαίτια καθυστέρηση στην ενημέρωση του 

προϊσταμένου της διευθύνουσας υπηρεσίας για την εκ μέρους του αναδόχου παραβίαση του 

χρονοδιαγράμματος κατασκευής, και β) για τον προϊστάμενο της διευθύνουσας υπηρεσίας: η 

παράλειψη κίνησης και διεκπεραίωσης της διαδικασίας έκπτωσης του αναδόχου παρά τη 

συνδρομή των αναγκαίων προϋποθέσεων. 

  

  Μετά την παράθεση λοιπόν των παραπάνω,  οι αιτίες της μη εκτέλεσης του έργου, πρέπει να 

αναζητηθούν , τόσο στην επιβλέπουσα υπηρεσία ,  όσο και  στον ανάδοχο. Ο δήμος δεν φέρνει 

καμία απολύτως ευθύνη, και ουδέποτε ζητήθηκε η πραγματική συνδρομή του για την εκτέλεση 

του έργου. Εξάλλου με τον ίδιο επιβλέποντα  και με παρόμοια τεχνική έκθεση, ξεκίνησε να 

εκτελείται έργο  πιο δαπανηρό , στην ίδια δημοτική ενότητα,  και μάλιστα χωρίς 

εξασφαλισμένους πόρους, αφού το προϊόν δανείου που προορίζονταν για την αποπληρωμή του , 

ουδέποτε εκταμιεύτηκε, που είχε ως αποτέλεσμα να πληρωθούν μεγάλα ποσά από ίδια έσοδα, 

μετά την έκδοση δικαστικής απόφασης και σχετικής κατάσχεσης εις χείρας τρίτου. Προκαλεί 

θυμηδία η επίκληση της ατελούς τεχνικής έκθεσης. Άραγε με ποια δεδομένα υποβλήθηκε η 

προσφορά και η ανάλογη έκπτωση? Από την πλευρά του αναδόχου βέβαια. 

  

   Προτείνω λοιπόν, αν και όπως αναλύω παραπάνω , ο ανάδοχος είχε το δικαίωμα να ζητήσει 

την λύση της εταιρίας, πλην όμως οι λόγοι τους οποίους επικαλείται δεν ευσταθούν , να 

απορριφθεί η εισήγηση της επιβλέπουσας υπηρεσίας, ανακαλούμενης  της υπ’ αριθμ. 129/2013 

απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου Νάουσας , κατ’ εφαρμογή πάγιας αρχής του Διοικητικού 

Δικαίου, η οποία αποδέχεται την ανάκληση κάθε διοικητικής πράξης , όταν  αυτή εκδόθηκε 

προφανώς από παραδρομή ή εσφαλμένη εκτίμηση των πραγματικών γεγονότων, και επιπλέον δεν 

έχει μεσολαβήσει μεγάλο διάστημα από την έκδοσή της. Ακόμη προτείνω να διαβιβασθεί ο όλος 

φάκελος , στον προϊστάμενο της επιβλέπουσας υπηρεσίας , προκειμένου, αφενός μεν να κινηθεί 

η διαδικασία έκπτωσης του αναδόχου , αφετέρου δε,  να ερευνήσει  τυχόν  πειθαρχικές 

παραβάσεις του επιβλέποντος, και τούτο γιατί ανάλογα φαινόμενα έχουν παρατηρηθεί και στο 

παρελθόν.  
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Αυτή είναι η εισήγηση μου και να συμπληρώσω μισό λεπτάκι ότι παρέλειψα να γράψω στην 

εισήγησή μου,   ότι παρόλο ότι  η Διευθύνουσα Υπηρεσία επικαλείται όλους αυτούς τους λόγους 

ότι δεν μπορούσε δηλαδή να εκτελεστεί το έργο γιατί υπήρχαν μύρια όσα προβλήματα στην 

τεχνική έκθεση, στο γεγονός ότι στο ρυμοτομικό  σχέδιο υπήρχαν κενά κ.τλ., κ.τ.λ ,παρόλα αυτά 

έρχεται μόλις έληξε ο συμβατικός χρόνος υποχρέωσης κατασκευής του έργου , τον μήνα 

Αύγουστο , αν θυμάμαι καλά, και ζητάει παράταση,  να δοθεί  λοιπόν παράταση για την 

ολοκλήρωση του έργου .  Αυτό και μόνο πρέπει να σας προβληματίσει αγαπητοί συνάδελφοι . 

Ποια ήτανε , τι ακριβώς συνέβη στην συγκεκριμένη περίπτωση? Πλήρης αδιαφορία από τον 

εργολάβο , δεν ευσταθούν αυτά που γράφει στην εισήγησή της η διευθύνουσα υπηρεσία , ο 

εργολάβος αυτός για τους δικούς του λόγους σε αντίθεση με τον άλλο ο οποίος έδειξε πυγμή και 

είπε εγώ  θα το κάνω το έργο , δεν φρόντισε , δεν ήθελε να κάνει το έργο, και εκμεταλλεύεται 

αυτό το γεγονός της υπηρεσίας αυτής  και ζητά αποζημίωση.  

 

Ακολούθησε συζήτηση του θέματος :  

  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία ευχαριστούμε , αγαπητοί συνάδελφοι , πριν πάρετε τον λόγο θα δώσω τον 

λόγο στον κ. Σπαθόπουλο για αυτό  τον κάλεσα και στους υπηρεσιακούς παράγοντες για να τους  

ακούσουμε …..κ. Σπαθόπουλε ένα μικρόφωνο. 

ΣΠΑΘΟΠΟΥΛΟΣ: Να σας καλησπερίσω και εγώ , λοιπόν καταρχήν να ξεκινήσω από αυτά που 

είπε ό κ. Βασιλείου , το έργο αυτό σας πληροφορώ ότι προήλθε από τακτικό διαγωνισμό , 

προϋπολογισμού 100.000 ευρώ , από τακτικά έσοδα του Δήμου Ειρηνούπολης και όχι από 

Δάνειο. Ο ανάδοχος έχει δώσει 12%  έκπτωση και η σύμβαση που υπογράφηκε 23 /11 ήταν 

89.240,00 ευρώ . Το ότι το έργο υπογράφηκε το συμφωνητικό με τον εργολάβο στις 21 

Δεκέμβρη ξέρετε πολύ καλά όλοι ότι οι τροποποιήσεις προϋπολογισμού γίνονται το τελευταίο 

τρίμηνο του κάθε έτους . Ο Δήμος Ειρηνούπολης εκείνο το διάστημα διέθετε περίπου 1.000.000 

ευρώ.  Το extre της τράπεζας για να αποδείξουμε τελικά αν τα χρήματα υπήρχαν ή δεν υπήρχαν,  

στο extre της τράπεζας με 31-12-10 στην τράπεζα ΠΕΙΡΑΙΩΣ έχουμε  513.000 κατατεθειμένα 

λεφτά , 83.000 του παιδικού σταθμού και 20.000 του κολυμβητηρίου και στην τράπεζα της 

Ελλάδος άλλες 30.000 που σημαίνει ότι τα χρήματα της Ειρηνούπολης για τα έργα τα 

δημοπρατημένα ήταν 540.000 ευρώ κατατεθειμένα στην τράπεζα . Το σύνολο των έργων μαζί με 

αυτό του δανείου ήταν 734.000 ευρώ , οι 200.000 ευρώ ήταν από το δάνειο , το οποίο ποτέ δεν 

εκταμιεύτηκε από την τράπεζα , κακώς, γιατί ο Δήμος Ειρηνούπολης υπέγραψε και συμφωνητικό 

με την τράπεζα , την οποία αναιρεί . Όμως ήθελα να ρωτήσω τον κ. Βασιλείου εκτελέσθηκε το 

έργο της αγροτικής οδοποιίας στο Δ.Δ. Αγγελοχωρίου; 317.000 ευρώ; έγινε ένα χιλιόμετρο 

αγροτική οδοποιία, το οποίο κόστισε 100.000 ευρώ , οι υπόλοιπες 200.000 ευρώ δεν 

απορροφήθηκαν επομένως το δάνειο, δεν εκταμιεύτηκε  , το ποσό των χρημάτων που χρειαζόταν 

επομένως για την εκτέλεση όλων των έργων ήταν 505.000 ευρώ , εμείς καταθέσαμε 540.000 , 

πως λέμε σήμερα ότι δεν υπήρχαν τα λεφτά για το έργο; Το έργο δεν ήταν από δάνειο κοιτάξτε 

το καλά να δείτε ήταν από τακτικά , πρέπει να έχετε  και τον φάκελο του έργου .  

Λοιπόν θέλω επίσης να πω το εξής : Εδώ βλέπω με την απόφαση 369/2011, το δημοτικό 

συμβούλιο το έχει καταργήσει το έργο και  έρχεται το δημοτικό Συμβούλιο της Νάουσας μετά 

από δύο χρόνια πάλι να επικαιροποιήσει την απόφαση την αρχική . Εδώ λέει με την 369 /2011 
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απόφαση του Δήμου Νάουσας με την οποία αποφασίζεται ή μη έγκριση παράτασης προθεσμίας 

εκτέλεσης των εργασιών του  ανωτέρω έργου . Θέλω επίσης να σας πω ξέρετε κανένα έργο από 

τακτικό διαγωνισμό πανελλήνιο διαγωνισμό ότι υπάρχει θολό σημείο . Δεν το καταλαβαίνω πάλι 

αυτό,  ειδικός διαγωνισμός έγινε καταρχήν η τροποποίηση προϋπολογισμού έγινε με ομόφωνη 

απόφαση του δημοτικού συμβουλίου το έργο αυτό , εγκρίθηκε τα πρακτικά της δημοπρασίας , 

ενέκρινε η Δημαρχιακή  Επιτροπή με ομόφωνη απόφαση και η ίδια η Περιφέρεια που στέλνει 

στο δημοτικό Συμβούλιο να καταργήσει το έργο , την έχει εγκρίνει την διαδικασία όλη . Μια 

ερώτηση τελευταία ξέρω πολύ καλά ότι στην Ειρηνούπολη έγινε ένα λάθος , επιτρέψατε τον 

ανάδοχο για αγροτική οδοποιία του Δήμου , του Αγγελοχωρίου που είχε τίτλο : Αγροτική 

οδοποιία Δ.Δ. Αγγελοχωρίου , επιτρέψατε τον ανάδοχο να ασφαλτοστρώσει δημοτικό δρόμο 

στον οικισμό Αρχαγγέλου . Έχετε κάνει καμία μελέτη; η δημοπρατήσατε κανένα έργο σε αυτό το 

συγκεκριμένο χωριό; μετά από 1-1-2011; προφανώς χρησιμοποιήσατε χρήματα από το έργο 

Αγροτική οδοποιία Δ.Δ. Αγγελοχωρίου  , δεν πειράζει και τι έγινε , ας βάλει και η Νάουσα , ο 

Δήμος της Νάουσας κάποια χρήματα , ο Δήμος της Νάουσας συγνώμη για να γίνει ένα έργο . 

Εγώ δεν καταλαβαίνω για ποιο λόγο αυτή την στιγμή συζητάνε για τον Δήμο Ειρηνούπολης αν 

είχε τα λεφτά ή δεν έχει και νομίζω πρόεδρε μπορώ να σας αφήσω και τα extre της Τράπεζας για  

αυτά που λέω . 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα τα πάρω . 

ΣΠΑΘΟΠΟΥΛΟΣ: Βεβαίως θα στα δώσω και δεν μπορώ να καταλάβω για ποιο λόγο 

αναφέρεται ότι το έργο αυτό είναι από δάνειο και δεν είναι από τακτικά .  

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Ποιος το ανέφερε ότι είναι από Δάνειο; Άκουσες κάτι τέτοιο; Εγώ ;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σε παρακαλώ κ. Βασιλείου , κ. Βασιλείου θα απαντήσετε συνολικά .  

ΣΠΑΘΟΠΟΥΛΟΣ: Δεν το αναφέρατε , συγνώμη , συγνώμη . Θέλω να πω τελειώνοντας ότι εάν 

η Ειρηνούπολη είχε Τεχνική υπηρεσία και δεν εξαρτιόταν από την ΤΥΔΚ  όλα τα έργα θα τα είχε 

εκτελέσει και θα τα είχε πληρώσει. Αλλά δεν θα άφηνε όμως 543.000 ευρώ στην Νάουσα, θα τα 

είχε απορροφήσει , για αυτό έμειναν  τα λεφτά . 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν .. 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Να απαντήσω.. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: όχι,  αν θέλουν οι υπηρεσιακοί παράγοντες ,είναι ο κ. Τέλλης , να πάρουν τον λόγο 

και ο κ. Βουτσιλάς ; 

Μιλάει εκτός μικροφώνου ο κ. Τέλλης  και δεν ακούγετε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λίγο πιο κοντά , αφού πήρες τον λόγο έλα κοντά σε ένα μικρόφωνο παρακαλώ 

…..   

ΤΕΛΛΗΣ: Ο κ. Βασιλείου ανάγνωσε τον νόμο …….  

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ : Όχι μόνο τον νόμο και πραγματικά γεγονότα . 

ΑΔΑ: ΒΕΝ8ΩΚ0-ΕΦΘ



ΤΕΛΛΗΣ: Τα πραγματικά γεγονότα πρέπει να έχουμε και κάποια χαρτιά. Λοιπόν εγώ έχω εδώ 

μπροστά μου μία παράταση που την πήρε το δημοτικό συμβούλιο της Νάουσας που είναι… 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Δώσαμε παράταση ;  

ΤΕΛΛΗΣ: Όχι, δεν δώσατε παράταση . 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Πότε υποβλήθηκε το αίτημα;  

ΤΕΛΛΗΣ: Έπρεπε να είχε γίνει διάλυση τότε , σύμφωνα με τον νόμο.. 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Ποιος τον κάνει έκπτωση;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: κ. Βασιλείου , σε παρακαλώ και μετά .. ας πει.. 

ΤΕΛΛΗΣ: Εγώ διαβάζω ακριβώς την εισήγηση που ήρθε στο δημοτικό συμβούλιο τότε μετά από 

επαφές τόσο με την Αντιδήμαρχο τεχνικών όσο και με τον Δήμαρχο Νάουσας εκτέθηκαν τεχνικά 

ζητήματα  τα οποία έπρεπε να λυθούν ώστε να είναι δυνατή η εκτέλεση του έργου . Λοιπόν τα 

τεχνικά αυτά ζητήματα αφορούν 1
ο
 την έλλειψη δικτύου υποδομών ύδρευση , αποχέτευση κ.λ.π. 

στα τμήματα των οδών που πρόκειται  να ασφαλτοστρωθούν , 2
ο
 την επιλογή των οδικών 

τμημάτων της επέκτασης του ρυμοτομικού σχεδίου του οικισμού Ζερβοχωρίου τα οποία θα 

ασφαλτοστρωθούν καθώς και η τεχνική έκθεση της μελέτης , είναι ασαφής και δεν υπάρχει η 

δυνατότητα ασφαλτόστρωσης , όλων των τμημάτων και της επέκτασης λόγω των ποσοτήτων που 

περιλαμβάνονται στην μελέτη,  γ) τον καθορισμό του πλάτους των πεζοδρομίων των ειδικών 

τμημάτων και δ) την εφαρμογή της ρυμοτομίας στο έδαφος και τον καθορισμό των υψομέτρων 

των οδών.  

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Ωραία  

ΤΕΛΛΗΣ: Εάν όντως υπάρχουν αυτά τα προβλήματα έχει… 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Το ερώτημα που θέτω σε εσάς…. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Περίμενε λίγο κ. Βασιλείου να τελειώσει και μετά θα πάρεις τον λόγο… 

ΤΕΛΛΗΣ: Αυτό , εξαιτίας αυτού , δεν έγινε και δεν δώσαμε παράταση ίσως σωστά σαν δημοτικό 

συμβούλιο της Νάουσας από τότε αφού εκτελέστηκε αυτή η απόφαση , έπρεπε να γίνει η 

διάλυση και άμεσα. 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Ποιος έπρεπε να κάνει την διάλυση , απαντήστε αυτό στο σώμα.  

ΤΕΛΛΗΣ: Η επιβλέπουσα υπηρεσία . 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Η επιβλέπουσα υπηρεσία. 

ΤΕΛΛΗΣ: Ο δήμος Βέροιας ενδεχομένως γιατί .. 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Όχι ενδεχόμενα , όχι ενδεχόμενα . Η επιβλέπουσα υπηρεσία.  

ΤΕΛΛΗΣ: Η επιβλέπουσα.  
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ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Η επιβλέπουσα υπηρεσία , εντάξει;  και έρχεται η επιβλέπουσα υπηρεσία μετά από 

δύο χρόνια και μου ζητάει διάλυση με την υπαιτιότητα του Δήμου , εγώ θέλω να σας ρωτήσω τα 

εξής, εγώ θέλω να σας ρωτήσω τα εξής : διαπιστώθηκαν αυτές οι ατέλειες ποιόν μήνα ; εγώ 

δέχομαι ότι έγινε μια συνάντηση με την κ. Καρυδά . Ποιο μήνα; τον Απρίλιο;  Τον Απρίλιο. 

ΤΕΛΛΗΣ: Τότε έγινε η αίτηση για περαίωση , για την παράταση έγινε στις 21 .. .. 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Όχι, για την παράταση πότε διαπιστώθηκαν αυτές οι ατέλειες . Τον Απρίλιο. 

ΤΕΛΛΗΣ:  Για την παράταση…. 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Τον Απρίλιο , τον Απρίλιο. Από την υπογραφή της σύμβασης 21 Δεκεμβρίου πότε 

έγινε… 

ΤΕΛΛΗΣ: Δεν γνωρίζω.. 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Λοιπόν έκανε κάποια από αυτές τις ενέργειες που ανέφερα προηγούμενα . 

ΤΕΛΛΗΣ: Εγώ δεν γνωρίζω.. 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Και εφόσον διαπιστώθηκαν αυτές και εσείς κρίνατε καταλήξατε ότι δεν ήταν 

δυνατή η εκτέλεση προς τι ο λόγος να ζητήσει παράταση και πως νοείται  να ζητήσει κάποιος 

παράταση  από την στιγμή που δεν έχει αρχίσει καν ένα έργο . 

ΤΕΛΛΗΣ: Με συγχωρείται να απαντήσω λίγο και σε αυτό γιατί έγινε μια παρεξήγηση ; εγώ δεν 

έκρινα, ούτε εγώ έκανα την εισήγηση .. 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Δεν ρίχνω ψόγο σε εσάς κ. Τέλλη, εντάξει;  

ΤΕΛΛΗΣ: Μπορώ ; λοιπόν εγώ δεν έκανα αυτήν την εισήγηση για την παράταση. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: κ. Βουτσιλά θα έρθετε να πείτε κάτι εδώ δίπλα ελάτε λίγο και εσείς , για να 

καταλάβουμε τι γίνετε τελικά… 

ΤΕΛΛΗΣ: Όταν έγινε η εισήγηση για την παράταση , δεν δέχθηκαν κάποια πράγματα   από το 

δημοτικό συμβούλιο και δόθηκε η λύση της σύμβασης, ίσως δεν είχαμε λεφτά ίσως….. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: κ. Βουτσιλά…. καθίστε δίπλα στον κ. Λακηνάνο έχει θέση .. 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Θα πούμε αν είχαμε λεφτά ή όχι. 

ΤΕΛΛΗΣ: Λοιπόν , αλλά και να κάνω μία άλλη παρατήρηση , όταν λέτε ορθή επανάληψη , ορθή 

επανάληψη, είναι άλλο.. 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ : Θα το διορθώσω , θα κάνω πρόταση κύριε, θα κάνω πρόταση .. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: κ. Βουτσιλά… 

ΑΔΑ: ΒΕΝ8ΩΚ0-ΕΦΘ



ΒΟΥΤΣΙΛΑΣ: Με τον νόμο του Καλλικράτη , η Διευθύνουσα υπηρεσία πλέον αυτού του έργου 

είναι ο Δήμος Βέροιας, είναι η Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου Βέροιας. Σαν Δ/ντης της Τεχνικής 

Υπηρεσίας του Δήμου Βέροιας , με βάση τα στοιχεία που είχα και με την αίτηση που έγινε από 

τον εργολάβο είμαι υποχρεωμένος βάσει  του νόμου  να βγάλω απόφαση διάλυσης της 

εργολαβίας .  Η οποία αναρτήθηκε στο διαδίκτυο , είναι εκτελεστή , είναι έγκυρη , από εδώ και 

πέρα όλα … βάσει… βέβαια βλέπω και την απόφαση 369/2011 απόφαση του Δημοτικού 

συμβουλίου της Νάουσας την οποία διαβάζω επακριβώς … δηλαδή λέει δεν επιθυμεί την 

εκτέλεση του έργου τάδε .. και για τον λόγο αυτό δεν εγκρίνει την παράταση του έργου , οι λόγοι 

είναι σοβαρότατοι , δηλαδή για μια διευθύνουσα υπηρεσία είναι υποχρεωμένη να λήξη το έργο. 

Μόνο ένα σημείο θα συνεχίσω , ένα έργο λήγει με τρείς τρόπους , ένα δημόσιο έργο ή 

παραλαμβάνεται ή ολοκληρώνεται και παραλαμβάνεται ή όταν δεν φτάσει μέχρι το τέλος ή θα 

λήξει με διάλυση εις βάρος του κυρίου του  έργου στην συγκεκριμένη περίπτωση ή με έκπτωση 

του εργολάβου . Εδώ εφόσον υπάρχει αυτή η απόφαση του Δήμου Νάουσας λήγει το θέμα .  

Δεν το συζητάμε πλέον . Σαν διευθύνουσα υπηρεσία οφείλω να μην το συζητήσω πλέον . 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Η άποψη σας είναι αυτή δηλαδή ;  είναι φταίχτης ο δήμος .  

ΒΟΥΤΣΙΛΑΣ: Ορίστε;  

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Είναι φταίχτης ο Δήμος. Η άποψη σας είναι αυτή δηλαδή; είναι φταίχτης  

ο Δήμος ; επιμένετε;  

ΒΟΥΤΣΙΛΑΣ: Κοιτάξτε,  εγώ είμαι υποχρεωμένος βάσει του άρθρου 62 παρ. 7 , οφείλω να 

εκτελέσω κάποιες ενέργειες. Είναι συγκεκριμένες οι ενέργειες . Πρέπει να βγει μία απόφαση . 

 Ο Δήμος Νάουσας όταν είπε , πήρε την 369/2011 απόφαση  βάσει της οποίας λέει συγκεκριμένα 

πράγματα , δεν λέει ούτε το ένα ούτε το άλλο, λέει δεν επιθυμεί την εκτέλεση του έργου τάδε και 

για τον λόγο αυτό δεν εγκρίνει παράταση . Τελεία και παύλα. 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Ωραία , μία ερώτηση να σας κάνω , τι χρονοδιάγραμμα έχει η κατασκευή αυτού 

του έργου .  

ΒΟΥΤΣΙΛΑΣ: Εδώ συζητάμε την 369… 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Όχι θέλω να μου πείτε , τι συζητάμε ; θέλω να μου πείτε τι χρονικό διάστημα 

προβλεπόταν  στο ιδιωτικό συμφωνητικό για να εκτελεστεί το έργο; 

ΒΟΥΤΣΙΛΑΣ: Δεν συζητάμε τίποτα άλλο, συζητάμε την απόφαση του Δήμου Νάουσας. 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Ευχαριστώ πήραμε την απάντηση που θέλαμε. Είστε καταρχήν σε θέση να πείτε 

αν πήγε ; αν εγκαταστάθηκε ; είστε σε θέση να μας πείτε αν εγκαταστάθηκε ; και αν 

διαπιστώθηκαν αυτές οι ατέλειες που ισχυρίζεστε ; αναφέρατε στην Προϊσταμένη σας αρχή ότι 

υπάρχουν αυτές οι ατέλειες ; όπως διάβασα προηγούμενα αναλυτικά; 

ΒΟΥΤΣΙΛΑΣ: Εφόσον υπάρχει η απόφαση 369/2011 … 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Εκεί πάλι στέκεστε ; κολλήσατε εκεί; Ευχαριστώ πολύ.. 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: κ. Καρυδά .. 

ΒΟΥΤΣΙΛΑΣ: Ευχαριστώ πολύ  

ΚΑΡΥΔΑ: Μιλάει εκτός μικροφώνου ….δεν ακούγονται στο μικρόφωνο αυτά που λέει  η  

κ. Καρυδά ………………………..Δεν θα το πω εγώ , εδώ έπρεπε να είναι  η οικονομική μας 

υπηρεσία να δει τι παρέλαβε πραγματικά και τι όχι και εκτός αυτού την πρώτη χρονιά που έγινε ο 

Καλλικρατικός δήμος μέχρι να παραλάβουμε όλα τα έργα τα οποία του Δήμου Ειρηνούπολης και 

του Δήμου Ανθεμίων , ήταν υπεύθυνη η ΤΥΔΚ έγινε πραγματικά ένας πολύ μεγάλος αγώνας . 

Μέσα σε αυτό το διάστημα και πάντα σε συνεργασία με τον τοπικό Αντιδήμαρχο ο οποίος τα 

παρουσίασε λεπτομερέστατα και σαν νομικός εξέθεσε όλους τους νόμους . Πήραμε μία απόφαση 

ως  δημοτικό συμβούλιο Νάουσα την οποία θεωρώ ότι  πρέπει να την λάβουμε υπόψη μας από 

εκεί και πέρα όλους τους υπόλοιπους λόγους που έχει εκθέσει  ο κ. Βασιλείου συμφωνώ μαζί του 

και δεν θέλω να προσθέσω τίποτα άλλο, ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η κ. Ιτσκάρα έχετε τον λόγο κ. Βασιλείου μισό λεπτά. 

ΙΤΚΣΑΡΑ: Καλησπέρα και από εμένα να καλωσορίσω και τον κ. Σπαθόπουλο και ο 

συγκεκριμένος λόγος που πήρα τον λόγο , είναι να απαντήσω σε κάποιες ανακρίβειες που 

ακούστηκαν εκ μέρους του κ. Σπαθόπουλου  και πιστεύω ότι ο σκοπός του ήτανε καθαρά για την 

δημιουργία εντυπώσεων κανένας εδώ μέσα δεν είπε ότι για αυτό το συγκεκριμένο έργο πάρθηκε 

δάνειο . Για το άλλο έργο ήταν το δάνειο και εμείς ξέρουμε πάρα πολύ καλά τι, πόσο έτοιμο ήταν 

το δάνειο από την τράπεζα ΠΕΙΡΑΙΩΣ  , εδώ ακούστηκε ούτε λίγο ούτε πολύ  ήταν έτοιμο να 

πάμε να το εκταμιεύσουμε ,πλην όμως  ήταν μια  πολύ μεγάλη ανακρίβεια και η υπηρεσία όλη 

την προηγούμενη χρονιά έκανε πάρα πολλές προσπάθειες , γνωρίζετε όλοι πολύ καλά πόσο 

δύσκολα είναι πλέον τα πράγματα στις τράπεζες. Ζητούσαν από το ελεγκτικό συνέδριο άπειρες 

γνωματεύσεις, αγώνας μεγάλος που στο τέλος κρίθηκε μάταιος. Επίσης ακούστηκε και για τα 

έργα και για το ποσό που πήραμε ας πούμε σαν  παρακαταθήκη , που μας άφησε ο Δήμος 

Ειρηνούπολης , ναι υπήρχε ένα ποσό που νομίζω ήταν της τάξεως των 300.000 ευρώ δεν 

θυμάμαι ακριβώς, εδώ είναι η απογραφή πολύ εύκολα κάτω στο γραφείο και μπορούμε και να το 

ανεβάσουμε να το δούμε , πλην όμως αυτά τα οποία μας έχουν μείνει όσον αφορά τα έργα που 

έπρεπε να εκτελέσουμε και τα οποία είχαν συμβασιοποιηθεί ,όλοι θυμόσαστε καλά  τέλη 

Δεκεμβρίου, ήταν πολλαπλάσια , όπως επίσης πολλαπλάσιες ήταν και οι άλλες διεκδικήσεις , 

τόσο του Δήμου Ανθεμίων όσο και του Δήμου Ειρηνούπολης .  

Άρα θεωρώ εδώ μέσα που όλοι γνωρίζουμε πολλά πράγματα και με ποσά και με ορκωτούς 

λογιστές αν μη τι άλλο δεν πρέπει να ανεχόμαστε να ακούμε ανακρίβειες, ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι όχι θα απαντήσετε συνολικά κ. Βασιλείου εξάλλου είσαστε εισηγητής και θα 

κλήσης τελευταίος και θα πείς … έτσι σε παρακαλώ πολύ .  

Μιλάνε όλοι μαζί εκτός μικροφώνου …………………………………………………………. 

Μιλάει ο κ. Σπαθόπουλος εκτός μικροφώνου ….. 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Βεβαίως και θα ακούσουμε , είπα εγώ ότι δεν θα ξαναμιλήσει , για ένα λεπτό αν 

θέλετε πέστε κάτι για να πάρουν τον λόγο και οι δημοτικοί σύμβουλοι, για αυτό σας κάλεσα για 

να πείτε.. 

ΣΠΑΘΟΠΟΥΛΟΣ: Βεβαίως και θα απαντήσω. Η τράπεζα ΠΕΙΡΑΙΩΣ μου έχει δώσει το extre το 

πήρα τον Απρίλιο του 2011 ,  31-12-2010     513.000,58   ,      83.206 ευρώ έξοδα ο παιδικός 

σταθμός , 27.778 το κολυμβητήριο , αυτά δεν είναι αλήθειες, αυτά δεν είναι αλήθειες  που λέω  

εγώ , όπως επίσης αναφέρω την συνοπτική κατάσταση που λέω  την έχω , θέλω μια τελευταία 

κουβέντα μόνο γιατί κ. Καρυδά δεν μου φέρατε την λίστα όλων των δημοπρατημένων έργων της 

Νάουσας και το ταμειακό υπόλοιπο , να συζητήσουμε αυτή την στιγμή και να πούμε , ποιος λέει 

ψέματα εδώ μέσα . Διάβασα τον προϋπολογισμό του 2011  μπορείτε να μου πείτε τα 

δημοπρατημένα έργα που παραλάβαμε εμείς , συζητάμε  τώρα τόσα χρόνια τι παραλάβαμε από 

τα Ανθέμια και  την Ειρηνούπολη δεν συζητάμε την οικονομική κατάσταση της Νάουσας .  

Μπορείτε να μου πείτε πόσα έργα είχατε δημοπρατημένα και πόσα λεφτά μας αφήσατε;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν κ. Ηλία σύντομα όσο γίνετε.  

ΗΛΙΑΣ: κ. Σπαθόπουλε είπατε για τους παιδικούς σταθμούς , τι υπόλοιπο αφήσατε ; 

ΣΠΑΘΟΠΟΥΛΟΣ: Ένα παιδικό σταθμό έχουμε , ……. .. 

ΗΛΙΑΣ: ναι , ναι για τον παιδικό; Λίγο να το ακούσω . 

ΣΠΑΘΟΠΟΥΛΟΣ: 83.206 ευρώ . 

ΗΛΙΑΣ: και εγώ στην κ. Ιτσκάρα όταν την παρέδωσα την άφησα ένα υπόλοιπο 200.000 ευρώ , 

όμως αυτό το πράγμα δεν είναι έτσι , σε ένα μήνα εκμηδενίστηκε και ξέρετε τι θέλω να σας πω , 

α μπράβο έτσι, το ξέρετε πολύ καλά αφήσατε 83.000 υπόλοιπο στον παιδικό σταθμό  , αλλά 

είχατε απλήρωτες τις εισφορές των  εργαζομένων τίποτα παραπάνω δεν θα πω. 

ΣΠΑΘΟΠΟΥΛΟΣ: εντάξει , 1000 ευρώ σιγά τώρα...  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: κ. Μαραντίδη για ένα λεπτό , η κ. Καρυδά μετά , ο κ. Κελεσίδης συγγνώμη αλλά 

έχει ζητήσει , έχει ώρα, πέντε λεπτά εντάξει η κ. Καρυδά και ο κ. Μαραντίδης . 

ΚΑΡΥΔΑ: Λοιπόν διαβάζω ο αριθμός και το έτος της απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου για 

την αρχική ένταξη του έργου στο τεχνικό πρόγραμμα 155/2009 συμβασιοποιημένο 21/12/2010 

αυτό δεν μας κινεί τίποτα;  κανένα ερωτηματικό;  

ΣΠΑΘΟΠΟΥΛΟΣ: Όχι βέβαια γιατί η Νάουσα έχει το δικαίωμα;  και η Ειρηνούπολη  δεν έχει 

το δικαίωμα κ. Καρυδά ; ,εσείς δεν δημοπρατήσατε έργα τον Αύγουστο;  και τον Οκτώβριο  

κάνατε τροποποίηση του προϋπολογισμού του 2010 τι λέτε τώρα ; …….. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: κ. Σπαθόπουλε παρακαλώ κ. Καρυδά ..  όχι διάλογο , όχι διάλογο , σας έδωσα δυο 

τρείς φορές το λόγο όχι φτάνει κ. Καρυδά ..τελειώνετε…….. 

ΚΑΡΥΔΑ: όσον αφορά τώρα για το γενικό σύνολο μιλάμε για ένα έργο του πρώην δήμου 

Ειρηνούπολης και θεωρώ ότι σε αυτό πρέπει να επικεντρωθούμε . Λοιπόν  και γιατί αυτό το έργο 

όπως εξήγησε ο κ. Βασιλείου δεν πρέπει να λυθεί υπαιτιότητα του Δήμου , αλλά υπαιτιότητα του 
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αναδόχου . Λοιπόν απλά  επειδή ο κ. Σπαθόπουλος ανέφερε κάποια στοιχεία που ούτως η άλλως 

αναφερόμαστε σε αυτά τα έργα , υπάρχει εδώ ένα υπόλοιπο των έργων σύνολο για το 2011, όλων 

των έργων του Δήμου που ανέρχεται σε 801.112 , δεν ξέρω εγώ , αυτά είναι στοιχεία από την 

οικονομική υπηρεσία . Λοιπόν αυτά θέλω να αναφέρω όσον αφορά τα οικονομικά . Τώρα το τι 

κάναμε γενικά σαν Δήμος Νάουσας πια Καλλικρατικός , αυτό έχει περάσει μέσα από τα 

δημοτικά συμβούλια και είναι γνωστά και τα έργα και οι ημέρες του καθενός .  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: κ. Καρυδά … Ο κ. Μαραντίδης ένα λεπτό και ο κ. Κελεσίδης μετά ζήτησε τον 

λόγο έχει τόση ώρα.. παρακαλώ κ. Σπαθόπουλε . παρακαλώ …κ. Ιτσκαρα παρακαλώ ..κ. 

Μαραντίδη έχετε τον λόγο. 

ΜΑΡΑΝΤΙΔΗΣ: Τα έργα που δημοπρατήθηκαν από 21-12-2010 έως 29-12-2010 στο δήμο 

Ειρηνούπολης  ήταν 661.635 ευρώ και  τον 11
ο
  μήνα δημοπρατήθηκαν άλλα   67.231 όσον 

αφορά το έργο το οποίο ήταν με το δάνειο , πληρωθήκαν από τον Δήμο Νάουσας 151.000 μετά 

από δικαστήριο και υπολείπεται να πληρωθεί ένας δεύτερος λογαριασμός συν τις αναθεωρήσεις 

της ασφάλτου άλλες 31.000. Αυτό ήθελα να πω . 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι διάλογο , κ. Κελεσίδη ήρθε η ώρα.  

ΚΕΛΕΣΙΔΗΣ: κ. Πρόεδρε ευχαριστώ πολύ, θα εστιάσω στο θέμα 3 δεν θα διανθίσω και θα 

πλατειάσω, γιατί εντάξει , τώρα μπορούμε να πούμε πολλά. Καταρχάς η αρχική εισήγηση του 

 κ. Βασιλείου έτσι όπως την έκανε τον τιμάει , έτσι οφείλω να πω γιατί πράγματι την 

προηγούμενη φορά είχε  φύγει . Το ότι το ξαναφέρνει το θέμα τον ξανά τιμάει   σαν πολιτικό και 

σαν άνθρωπο γιατί πράγματι είναι ένα σοβαρό θέμα . Εγώ είμαι μαζί του συντάσσομαι μαζί του , 

δηλαδή από ότι κατάλαβα εδώ δεν ψηφίζουμε αν θα γίνει το έργο ή αν θα λυθεί η σύμβαση ,έχει 

λυθεί τελείωσε , επομένως συντάσσομαι μαζί του φταίει ο ανάδοχος , δηλαδή για να 

διασφαλίσουμε τα δικαιώματα του Δήμου . Αλλά  σύμφωνα με τον κ. Βουτσιλά τον οποίο δεν 

τον αμφισβητώ , μου λέει ο κύριος από ότι κατάλαβα κ. Βουτσιλά θέλω να με επαληθεύσεται ή 

όχι , ότι βάσει της 369 απόφασης του δημοτικού συμβουλίου τα πράγματα τελειώσανε , τι 

καθόμαστε και συζητάμε , δηλαδή με λίγα λόγια μας λέτε , ότι αν θα πάμε στα δικαστήρια και 

δικαιωθεί ο ανάδοχος , θα δικαιωθεί βάσει της 369 απόφασης του δημοτικού συμβουλίου 

Νάουσας , δηλαδή κάναμε πατάτα με λίγα λόγια . Δηλαδή με λίγα λόγια είμαστε υπαίτιοι βάσει 

αυτής της απόφασης.  Αν είναι έτσι , αν είναι έτσι , εγώ δεν θέλω να είναι έτσι , αν είναι έτσι και 

κλείνοντας λοιπόν θέλω να πω το εξής και βεβαίως θα συμφωνήσω ότι πολλές φορές και εμείς 

σαν αντιπολίτευση σαν μειοψηφία που συμμετέχουμε σε διάφορα συμβούλια σε διάφορες 

επιτροπές μπορεί να μην εκτελούμε  καλά το ρόλο μας θα πρέπει όμως και η πλειοψηφία η οποία 

αποφασίζει τελικά , γιατί εσείς αποφασίζετε να είστε καλύτερα ενημερωμένοι σε κάποια θέματα 

γιατί οι αποφάσεις τελικά βαρύνουν εσάς.  Εντάξει και αν αποδειχτεί αυτό που λέω είναι κρίμα 

για το δημοτικό συμβούλιο Νάουσας να παίρνει τέτοιες αποφάσεις , ευχαριστώ πολύ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  Θα απαντήσεις και τελειώνουμε θέλει κάποιος άλλος να ρωτήσει; συνολικά  

κ. Βασιλείου θα απαντήσετε για να κλείσουμε το θέμα, ο κ. Γώγος έχει τον λόγο .. 

ΓΩΓΟΣ: Εγώ από όλοι αυτή την ενημέρωση , κατάλαβα ότι  το ζουμί της υπόθεσης ήτανε η 369 

απόφαση , διότι μας παρουσιάστηκε τότε από εσάς ότι δεν έγινε αυτό , δεν έχει αυτό , δεν έχει 
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εκείνο , αλλά η ουσία ήτανε ότι δεν υπήρχαν τα ίδια έσοδα το οποίο αποκαλύφθηκε προχθές και 

προς τιμήν του από τον κ. Μαραντίδη.  , λοιπόν πάλι έτσι … 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Λάθος κάνεις … θα τα ακούσεις τώρα … 

ΓΩΓΟΣ: Δεν το ακούσατε κ. Βασιλείου το παραδέχτηκε ο κ. Μαραντίδης , πως δεν υπάρχουν 

ίδια έσοδα , λοιπόν αυτό μας είπε ο κ.Αντιδήμαρχος , αυτό λάβαμε υπόψη . Λοιπόν το λάθος 

επομένως ξεκινάει από την 369 απόφαση που πήραμε, παρουσιάστηκε, δεν ξέρω η πλειοψηφία 

το ψήφισε , εμείς πιστεύω ότι δεν το ψηφίσαμε , λοιπόν αναλάβετε εσείς την ευθύνη και τώρα η 

όλη ιστορία γίνεται για να μην επιβαρυνθούμε την ζημία και να τρέχουμε σε δικαστήρια να 

πληρώσουμε περισσότερα δεν ξέρω τι θα γίνει , για να μην πληρώσουμε το 5% στο 75% του 

έργου , μιλάμε δηλαδή για 3.000 έτσι δεν είναι;  2.500;  για 2.500 ευρώ αυτά. 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Τα 2.500 είναι η ουσία του θέματος;  ή το ίδιο το θέμα ;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ο κ. Λακηνάνος έχει τον λόγο… 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: ή η αξιοπιστία μας ;  

ΛΑΚΗΝΑΝΟΣ: Εγώ ξεκινάω από το γεγονός ότι αν αυτό το έργο κρίνουμε ότι  ήταν αναγκαίο ; 

νομίζω εδώ μέσα τοποθετηθήκαμε και στην 369 απόφαση , αλλά και στην προηγούμενη 

απόφαση που πήραμε , όλοι η αντιπολίτευση είτε με λευκό είτε με όχι , με ναι, με όχι  έκρινε ότι 

ήταν αναγκαίο αυτό το έργο να γίνει έστω και σε κάποια άλλη θέση . Το δεύτερο αυτό που 

πιστεύω είναι το εξής:  ότι στην 369 όταν την πήραμε την απόφαση ήταν εις γνώση σας όλα τα 

προβλήματα τα οποία θα προέκυπταν μια και από ότι κατάλαβα η Διευθύνουσα αρχή ήτανε η 

υπηρεσία της Βέροιας τότε έπρεπε να αντιμετωπιστεί ενδεχομένως το ζήτημα , τώρα υπάρχει μία 

παράληψη μεγάλη. Από εκεί και πέρα μπαίνουμε στην σημερινή κατάσταση όπως 

διαμορφώνεται πλέον σήμερα . Είναι ουσιαστικοί αυτοί οι λόγοι τους οποίους επικαλείται και 

αναλύει ο κ. Βασιλείου . Όσον αφορά τα χρονοδιαγράμματα;   και τις αναθέσεις;.. 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Είσαι πολιτικός μηχανικός δεν τα ξέρεις αυτά; , εδώ τα έμαθα εγώ;.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Περιμένετε λίγο κ. Βασιλείου θα απαντήσετε μετά. 

ΛΑΚΗΝΑΝΟΣ: Εγώ δεν καταρρίπτω Γιώργο το επιχείρημα σου έτσι όπως τα διάβασα είναι 

ουσιαστικοί αυτοί οι λόγοι, αλλά είναι μάλλον τυπικά ακολουθούντες τις διαδικασίες  αυτές ή 

ουσιαστικά . Εγώ δεν είμαι εργολάβος δημοσίων έργων , εντάξει. 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Αυτά πρέπει να τηρηθούν . 

ΛΑΚΗΝΑΝΟΣ: Να μας απαντήσουν αν τυπικά τηρούνται ή ουσιαστικά τηρούνται αυτό ας μας 

απαντήσουν για να καταλάβω και εγώ  εδώ πέρα μέσα τι γίνεται , γιατί από την 369 απόφαση 

είχαμε ψηφίσει λευκό , η παράταξη μας γιατί δεν καταλαβαίναμε τι γινότανε . Το τρίτο ζήτημα 

μετά , ένα τελευταίο σε σχέση με την παράταξη ή  είναι ουσιαστικοί αυτοί οι λόγοι που 

επικαλείται ο κ. Βουτσιλάς ότι με την 369 αυτόματα λύνετε και η σύμβαση με υπαιτιότητα του 

κυρίου του έργου , αυτά εδώ πέρα είναι ζητήματα που πρέπει να απαντηθούν εδώ πέρα μέσα. 

Βέβαια περισσότερο αφοράν εσάς , εμείς είχαμε μία ξεκάθαρη άποψη και στάση είχαμε πει ότι 

αυτό το έργο πρέπει να γίνει πάση θυσία  έστω και σε κάποιες άλλες περιοχές  και βέβαια αυτό 
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τώρα που ακούμε σήμερα, αν υπήρχαν ή δεν υπήρχαν χρήματα είναι νομίζω τα έχουμε πει στο 

παρελθόν , δεν είναι ζήτημα σήμερα να ανοίξει αυτή ακριβώς η κουβέντα , αν δεν υπήρχαν 

χρήματα θα μπορούσαν να είχαν αφαιρεθεί από την Κοινότητα ή από αυτά που δικαιούταν η 

κοινότητα σε  κάποιο άλλο σημείο στο μέλλον έτσι ώστε να υλοποιηθεί αυτό το έργο εφόσον 

κρινόταν αναγκαίο.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν θα κλείσει ο κ. Βασιλείου και θα πάμε με την εισήγηση του κ. Βασιλείου 

σε ψηφοφορία μετά, κ.Βασιλείου όσο γίνεται πιο σύντομα ... 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Εγώ θέλω να μην αφήσω ορισμένες σκιές. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ακριβώς αυτό θέλω και εγώ. 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ:  Να μην αφήσω ορισμένες σκιές , λοιπόν καταρχήν το δυστύχημα είναι ότι οι 

αποφάσεις που γράφονται , γράφονται αποσπασματικά και δεν περιλαμβάνουν αναλυτικά τι είπε 

ο καθένας κ.τ.λ. επειδή για κάτι , μπορεί να έχω πολλά ελαττώματα αλλά  για κάτι που θέλω να 

παινεύομαι και εγώ , η μνήμη μου είναι πολύ μεγάλη , λοιπόν ο λόγος για τον οποίο δεν 

ψηφίσαμε την παράταση τότε , ήταν ότι είχε ξεπεράσει το χρονοδιάγραμμα , που προβλεπόταν 

από την σύμβαση να γίνει το έργο, ερχότανε οκτώ μήνες , εννιά μήνες μετά και δεύτερον είχαμε 

τονίσει καθαρά και ξάστερα ,με υπαιτιότητα του εργολάβου . Εάν απομαγνητοφωνήσετε τα αυτά 

, θα δείτε τις δικές μου τις κουβέντες , γιατί εγώ δεν κάνω ποτέ λάθος σε αυτά που λέω και σε 

αυτά που θυμάμαι , ένα είναι αυτό. Τώρα στον κ. Σπαθόπουλο απαντάω για τα χρήματα τα οποία 

υπήρχαν ,και χρήματα δεν υπήρχαν ,αλλά αυτός δεν ήταν ένας λόγος , όπως δεν υπήρχαν 

χρήματα εκταμιευμένα στο μεγάλο το έργο του κ. Μπαλή , στους αγροτικούς δρόμους , ο κ. 

Μπαλής ήρθε όμως  εγκαταστάθηκε και δεν μπορούσαμε να του πούμε μην προχωράς . Λοιπόν 

είχε και με την δική μου την ψήφο τότε ,ήμουν δημοτικός σύμβουλος , είχαμε ψηφίσει να γίνει 

ένα δάνειο 303.000 με απόφαση του δημοτικού συμβουλίου , που περιλάμβανε από αυτές τις 

303.000 , ήταν 43.000 για ανόρυξη πομώνας στην θέση  Τούμπα , 43.000 για ανόρυξη πομώνας 

στην Σαμπάνη 1 και 217.000 δραχμές για το μεγάλο το έργο ασφαλτόστρωση αγροτικών  

δρόμων, το οποίο ήταν συνολικού προϋπολογισμού τριακοσίων τόσων χιλιάδων τα υπόλοιπα  

100.000 θα ήταν από ίδια έσοδα . Πλην  όμως ο κ. Σπαθόπουλος λέει μόνο τα δικά του, έχουμε  

και εμείς τα δικά μας ,έχω δύο εντάλματα εδώ , που το ένα είναι στις 28/12 .. παρακαλώ .. 

παρακαλώ για να μην λέμε ότι καταργούμε…Γιάννη σε παρακαλώ άκουσε με  . Λοιπόν στις 

28/12/2010 πληρώθηκε η μία πομώνα ανόρυξης , πάνω ελάτε τα καταθέτω , γράφει δάνειο , 

δηλαδή το δάνειο πληρώθηκε μετρητοίς, δεν περιμέναμε να γίνει εκταμίευση. Επίσης πληρώθηκε 

και η άλλη πομώνα στις 27/12 στον κ. Αθανασιάδη  πάλι ,Αθανασιάδης, Αθανασιάδης , δηλαδή 

80 χιλιάρικα φύγαν από το extre   εντάξει ; έτσι είναι .. νατα . νατα   σε παρακαλώ ..λοιπόν τα 

καταθέτω , τα καταθέτω ..άρα λοιπόν όταν δεν περιμέναμε να πάρουμε το δάνειο ή όπως με 

διαβεβαίωσε ο τότε διευθυντής της τράπεζας ΠΕΙΡΑΙΩΣ ήταν μια απλή διαδικαστική υπόθεση 

να πάει να γράψει , να βάλει μια υπογραφή , να γίνει εκταμίευση και να μπει στο λογαριασμό της 

τράπεζας , του Δήμου ποσό 317.000 δεν πήγε τότε ο κ. Σπαθόπουλος . Ήρθαμε εδώ 

επικαιροποιήσαμε  εμείς το δάνειο , θυμάστε καλά πήραμε μία απόφαση δημοτικού συμβουλίου 

επικαιροποιήσαμε το δάνειο , τρέξαμε κάναμε αγώνες δρόμου με την τράπεζα ΠΕΙΡΑΙΩΣ που 

έλεγε δεν έχω λεφτά , τελικά η τράπεζα ΠΕΙΡΑΙΩΣ μας το ενέκρινε πάλι και τελικά τι έγινε ; 

κόπηκε από την Επίτροπο . Άρα λοιπόν που είναι τα λεφτά, ίδια έσοδα, το έργο που ξεκίνησε ο 

Μπαλής από ίδια έσοδα πληρώσαμε ένα κάρο λεφτά 150.000 δραχμές οι πομώνες που ήταν 

εκτός δανείου πληρώθηκαν 100.000 δραχμές για ποια λεφτά μιλάει ο κ. Σπαθόπουλος ότι 

υπήρχαν. Λοιπόν και τελειώνω αν σου δώσω τον λόγο πρόεδρε εγώ δεν έχω κανένα πρόβλημα να 
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απαντήσεις , τα έγγραφα όμως είναι αμείλικτα τα έγγραφα τα καταθέτω στο προεδρείο   για να τα 

λάβει γνώση ο καθένας  και μάλιστα αυτή τη φορά θα ζητήσω και καταλογισμό. Ειλικρινά σας 

μιλάω θα ζητήσω και καταλογισμό γιατί πληρώθηκαν χρήματα εκτός κωδικών  και τελειώνω με 

την πρόταση , τελειώνω κ. Πρόεδρε με την πρόταση κ. Πρόεδρε τελειώνω με την πρόταση ότι το 

θέμα θα μπει ως εξής :  Το θέμα θα μπει ως εξής : όχι ορθή επανάληψη. Ανάκληση  της 

απόφασης, όπως ακριβώς γράφω στο σκεπτικό μου κ. Πρόεδρε ανάκληση της προηγούμενη 

απόφασης αυτής εδώ πέρα που πήραμε στο δημοτικό συμβούλιο. Λοιπόν να μπεί σε ψηφοφορία 

ότι τροποποιείται το θέμα για να είμαστε σύννομοι 100%,  όχι ορθή επανάληψη. Ανάκληση για 

τους λόγους που εξήγησα της προηγούμενης απόφασης , απορριπτομένης , δεκτής γενομένης της 

εισήγησης μου , απορριπτομένης της πρότασης της Διευθύνουσας υπηρεσίας.    

ΣΠΑΘΟΠΟΥΛΟΣ: Ένα λεπτό ακούσαμε τον κ. Βασιλείου ,  ένα λεπτό ένα λεπτό , δεν θα σας 

απασχολήσω παραπάνω , δεν σας έχω απασχολήσει πάρα πολλές φορές . Λοιπόν ακούστε λίγο 

κάτι για να καταλάβει και το σώμα όσο για τις απειλές του κ. Βασιλείου ας τις κρατήσει για τον 

εαυτό του να πούμε τώρα , απειλές τώρα, λοιπόν ακούστε τώρα . 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ κ. Βασιλείου , κ. Σπαθόπουλε ένα λεπτό τελειώστε τώρα.. 

ΣΠΑΘΟΠΟΥΛΟΣ: Για να εγκριθεί  το δάνειο , εγκρίνεται για συγκεκριμένους σκοπούς τα 

λεφτά ο Σπαθόπουλος δεν τα πήγε στο σπίτι του, πομώνες είναι και ήθελε να κάνει δρόμο , όταν 

υπογράψαμε το συμφωνητικό, το συμφωνητικό  έλεγε:  θα εκταμιευτούν αυτά τα λεφτά για την 

αγροτική οδοποιία, αυτά για τις πομώνες , υπέγραψα το συμφωνητικό με την τράπεζα την οποία 

αναιρείται, σας πληροφορώ ότι ήταν υποχρεωμένη η τράπεζα από την στιγμή που υπήρχε το 

ένταλμα πληρωμής με το συγκεκριμένο το έργο η τράπεζα έπρεπε να εκταμιεύσει το ποσό ήταν 

υποχρέωση της όπως και με άλλο δάνειο που έκανε ο δήμος με το που πήγε το ένταλμα , γιατί η 

τράπεζα ΠΕΙΡΑΙΩΣ όταν εγκρίνει το δάνειο , εγκρίνεται για συγκεκριμένους σκοπούς δεν μπορεί 

να πάει μια επιταγή του Δήμου Ειρηνούπολης  και να την πληρώσει από οπουδήποτε θέλουν. 

Όσον αφορά κ. Βασιλείου για τις απειλές κρατήσετε για τον εαυτό σας και σας πληροφορώ   ότι 

ακόμα μια φορά κάνατε υπερήφανη την Ειρηνούπολη . 

Μιλούν  εκτός μικροφώνου  όλοι μαζί ……………………………………… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: κ. Βασιλείου ..κ. Βασιλείου … κ.Σπαθόπουλε …κ. Βασιλείου παρακαλώ  

κ. Βασιλείου παρακαλώ πάρα πολύ …κ. Σπαθόπουλε τουλάχιστον ένα λεπτό .. …εγώ σας 

κάλεσα για να σας ακούσουμε  μπορούσα να μην το κάνω ,μπορούσα να μην σας καλέσω , σε 

παρακαλώ πολύ σεβαστείτε εμένα, σας κάλεσα ναι ή όχι … επίσημα να ρθείτε, μπορούσα να μην 

το κάνω , επειδή ήθελα να σας ακούσουμε για αυτό το έκανα .. κάτσε ένα λεπτό ακόμα , αυτό 

έκανα; τι κάνω τώρα κ. Γώγο; σοβαρά τι έκανα τώρα;  , τι έκανα κ. Γώγο;  σοβαρά τώρα; , 

σοβαρά; … 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ενα λεπτό  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δύο λεπτά κ. Δήμαρχε.. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ούτε ένα δεν θα κάνω . Δύο ζητήματα είναι εδώ προφανώς το πρώτο δεν είναι το 

θέμα των 3.000 ή των 2.000 που καλείται και ποιος θα το πληρώσει;   είναι  το πολιτικό θέμα που 

μπαίνει , εάν ποια , που και τι έργα καταργούνται , κ. συνάδελφοι κ.Σπαθόπουλε κανένας δεν 
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είπε έτσι, για την εντιμότητα σας και κάθε άλλο , κάθε άλλο .Εγώ θέλω ρητορικά να θέσω ένα 

ερώτημα γιατί όλοι μιλάνε οι συγχωνευόμενοι δήμοι , ότι άφησαν  πλούτο και περιουσίες κ.λ.π. 

κ.λπ δηλαδή υπάρχουν ίδια έσοδα και ταυτόχρονα πάμε και ζητάμε δάνειο ή το ένα θα συμβαίνει 

ή το άλλο. Δεύτερο ρητορικό το ερώτημα όχι προς εσάς , έχω μια κατάσταση ζήτησα από την 

υπηρεσία εδώ, συγκεντρωτική  κατάσταση έργων την 31-12-2010  ημερομηνία μέσα από τις 

στήλες  , ημερομηνία υπογραφής της σύμβασης συνολικά είναι 21 έργα για την Ειρηνούπολη και 

μακάρι να υπάρχει η δυνατότητα να κάνουμε  έργα , έτσι όπως τα είχατε προγραμματίσει, όμως 

πιστεύω ότι αυτό ήτανε ένα πολιτικό λάθος, πολιτικά το κρίνω από τα 21 έργα λοιπόν τα 12 , τα 

12 εξ αυτών υπογράφονται από 13 /12  έως 29 /12 τα δε 6 από αυτά 29 /12 δηλαδή μία μέρα πριν 

παραδώσετε τον δήμο στην επόμενη δημοτική αρχή . 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν το θέμα είναι… κ. Σπαθόπουλε ευχαριστούμε πάρα πάρα πολύ να είστε 

καλά και κ. Γώγο άλλη φορά δεν θα  μου κάνετε παρατηρήσεις να πούμε , τέτοιου είδους για να 

εντυπωσιάζεται, σε παρακαλώ πολύ αν ήθελα , αν ήθελα ούτε καν θα τον καλούσα , τον 

διασύραμε εδώ πέρα για αυτό τον κάλεσα για να ακούσουμε και την άποψη του  και του κ. 

Βασιλείου καταλάβατε ; δεν θα κάνετε έτσι να εντυπωσιάζετε να πετάτε ότι θέλετε να πούμε . 

Λοιπόν ψηφοφορία επί της εισήγησης του κ. Βασιλείου ναι ναι ναι ναι ναι ναι  ακριβώς έτσι   

κ. Λύτη  το γράψατε αυτό από έδώ ξεκινάμε ναι ναι ναι ναι ….. 

Μιλάνε εκτός μικροφώνου ………….. 

ΒΟΥΤΣΙΛΑΣ: Κοιτάξτε το δημόσιο , τα δημόσια έργα είναι ένα τυπικό δίκαιο υπάρχει 

προϊσταμένη αρχή και διευθύνουσα υπηρεσία , αυτή την στιγμή η διευθύνουσα υπηρεσία 

αποφάνθηκε , η απόφαση της είναι εκτελεστή , δηλαδή η διάλυση της εργολαβίας έχει γίνει,  

 η 369/2011 απόφαση είναι υπαρκτή ,  άσχετο με το τι σκεπτικό υπήρχε , τι δεν υπήρχε , για την 

προστασία του σώματος,  πριν να πάρετε την απόφαση , δεν υπάρχει θέμα απόφασης , πλέον 

είναι ζήτημα ότι πλέον προχωράμε , η διευθύνουσα υπηρεσία θα προχωρήσει σε συγκεκριμένα 

πλέον,  όπως θα μπορούσε να σας τα πεί και ο δικός σας τεχνικός διευθυντής βάσει της 

νομοθεσίας,  θα προχωρήσει σε τελικό λογαριασμό  και θα προχωρήσει στην παραλαβή ότι 

υπάρχει , είναι συγκεκριμένες οι διαδικασίες οι οποίες θα γίνουν , είναι συγκεκριμένες οι 

διαδικασίες οι οποίες θα γίνουν  .  

Μιλάνε όλοι μαζί εκτός μικροφώνου …………. 

ΒΟΥΤΣΙΛΑΣ: Λοιπόν να ολοκληρώσω λιγάκι . 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ολοκληρώστε.. 

ΒΟΥΤΣΙΛΑΣ:   Σαν διευθύνουσα υπηρεσία μου έτυχε ένα μεγάλο βάρος  67 έργα και έχουμε 

φτάσει στα 27 παραλαβές χρησιμοποιώ ήδη δύο μηχανικούς για τις παραλαβές αυτών των έργων 

βέβαια ανακαλύπτω εδώ μέσα ότι υπάρχει ένα μεγάλο πολιτικό θέμα  , είναι δικό σας θέμα και 

δικαίωμα σας , αλλά πρέπει όμως εγώ σαν διευθύνουσα υπηρεσία , ο οποίος ο  υπάλληλος ανήκω 

στον Δήμο Βέροιας,  χρησιμοποιώ αυτή την στιγμή δύο μηχανικούς σε μόνιμη βάση, για την 

λειτουργία αυτήν  για να ολοκληρώσουν αυτήν την διαδικασία συν άλλους δύο τουλάχιστον , 

μέσα στην λειψανδρία που υπάρχει έχω τεράστιο θέμα , πρέπει να καταλάβετε ότι αυτές οι 

εισηγήσεις που σας έρχονται είναι παρελθόντων ετών προσπαθούμε να τις φέρουμε σε πέρας 
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είναι ένα μεγάλο βάρος , ένα μεγάλο άλγος στην δήμο Βέροιας , ο δήμος Βέροιας έχει ανοιγμένα 

πολλά μέτωπα. Σαν Προϊστάμενος της Διευθύνουσας υπηρεσίας αν ακούσατε την γέφυρα 

ΚΟΥΣΙΟΥ , οικιστικές   αναπλάσεις , ακούσατε Ανω Σέλι, Κάτω Σέλι έχουμε φτάσει σε θέματα 

πολύ τεράστια . Λοιπόν παρακαλώ , σας επισημαίνω απλώς αυτό μόνο το γεγονός , σαν δημοτικό 

συμβούλιο από εκεί και πέρα οι αποφάσεις είναι δικές σας.  

ΓΩΓΟΣ: Μια ερώτηση μόνο να κάνω , συγνώμη , αν ανακαλέσουμε την απόφαση μας και πούμε 

ότι όχι το έργο θα γίνει ; το έργο θα γίνει. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πως θα γίνει αυτό ; Τι είναι αυτά ; .. 

ΓΩΓΟΣ: Λέμε ότι αποφασίζουμε εδώ τελικά για να ξεφύγουμε από όλη αυτή την ιστορία, λέμε 

ότι θα γίνει το έργο ;  

ΤΕΛΛΗΣ: Υπήρχε εισήγηση για υπαιτιότητα του αναδόχου ποτέ δεν ήρθε εδώ δηλαδή την 

προηγούμενη  φορά που ψηφίσατε και την παράταση και την απόφαση που πήρατε στο 

προηγούμενο , δεν υπήρχε υπαιτιότητα του αναδόχου , πως θα την ανακαλύψουμε σήμερα;   

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Πως θα την ανακαλύψουμε , λοιπόν να σας ρωτήσω κάτι ;  Μπορείτε να 

επαναλάβετε αυτό που σας ρώτησα στην προσύσκεψη που είχαμε προχθές , ότι αν τα πάρω αυτά 

τα χαρτιά και τα πάω εκεί που πρέπει να τα πάω, πόσοι θα πάνε κατηγορούμενοι; απαντήστε μου 

ευθαρσώς , όχι θέλω να μου απαντήσετε , θέλετε να απαντήσετε , προχθές δεν απαντήσατε 

πόσοι, όλοι , εντάξει. Κοιτάξτε να δείτε λοιπόν 31 χρόνια κάνω δικηγορία και τα γράμματα τα  

ξέρω καλά  για εκτελεστέες αποφάσεις , για εκτελεστέες αποφάσεις ερήμην  μας πρώτη φορά το 

ακούω , πρώτη φορά το ακούω , πρώτη φορά το ακούω…η υπηρεσία σας , η υπηρεσία σας τι 

έκανε τόσο καιρό κύριε , δεν υπήρχε αδιαφορία από την υπηρεσία σας , δύο χρόνια δεν υπήρχε 

αδιαφορία , δεν σέβεται τις προτάσεις που έγιναν εδώ στο δημοτικό συμβούλιο τι ήταν αυτό που 

έκανε με λίγα λόγια απειλή .  

ΜΑΡΑΝΤΙΔΗΣ: Μισό λεπτό επειδή όταν έρθουμε στο θέμα με τις παραλαβές έχει στείλει ήδη η 

περιφέρεια αυτό το θέμα για συγκρότηση προσωρινής και οριστικής παραλαβής να μας 

βεβαιώσει ο κ. Βουτσιλάς ότι πρέπει να γίνει έτσι για να μην μετά έχουμε πάλι αντιδικία με 

δαπανηθέν ποσό μηδέν , έτσι κ.Βουτσιλά; 

ΒΟΥΤΣΙΛΑΣ: όχι , δαπανηθέν ποσό μηδέν . 

ΜΑΡΑΝΤΙΔΗΣ: Έτσι λέει η εισήγηση σας . 

ΒΟΥΤΣΙΛΑΣ: Άλλο αυτό τι λέει ο εργολάβος , τι διεκδικεί ο εργολάβος , δαπανηθέν ποσό από 

την εργολαβία ναι  , η διάλυση θα γίνει εκκαθαριστικός λογαριασμός συζητάμε αυτό είναι μηδέν 

η εργολαβία δαπανήθηκαν μηδέν χρήματα από εκεί και πέρα το τι θα προκύψουν υπάρχει ένας 

εκκαθαριστικός προβλέπεται μέσα στην νομοθεσία , δεν τα λέω εγώ τα λέει η νομοθεσία γίνεται 

ένας εκκαθαριστικός λογαριασμός λέει τι γίνεται και τι δεν γίνεται τι υπάρχει βγαίνει είτε θετικός 

είτε αρνητικός λογαριασμός ο οποίος θα σας σταλθείς σε εσάς . 

ΜΑΡΑΝΤΙΔΗΣ: Άρα καλώς έχει αυτό που στείλατε έτσι θα γίνει , θα πρέπει να οριστεί 

δημοτικός σύμβουλος για την παραλαβή, σωστά. 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ποια παραλαβή ; αφού έχει διαλυθεί; δεν υπάρχει θέμα παραλαβής .. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μισό λεπτό ένα έργο το οποίο διαλύθηκε , δεν υπάρχει , τι παίζουμε να πούμε.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ποια παραλαβή ; 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν μπορώ να το καταλάβω αυτό το πράγμα .. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν , όταν έρθει η ώρα … ναι 

 ΙΩΣΗΦΙΔΟΥ:  Εγώ θέλω να σας πω ότι επειδή εμείς είχαμε μειοψηφήσει τότε δηλαδή με την 

έννοια του 369/2011,  με την έννοια ότι διαφωνούσαμε στο να καταργηθεί το έργο , ήταν δηλαδή 

αυτό το πράγμα το οποίο εντοπίσατε τώρα σήμερα εσείς, το είχαμε εντοπίσει ότι και επίσης 

θέλαμε να γίνει το  έργο. Για αυτό  ψηφίζαμε ώστε να δώσουμε αυτή την παράταση και να 

δώσουμε όλες τις ευκαιρίες ώστε να γίνει το έργο. Για αυτό δεν θα λάβουμε μέρος σε αυτή την 

ψηφοφορία , διότι δεν παρέλκει το τι να ψηφίσουμε εμείς , ούτε ναι ούτε όχι , εμείς αυτό που 

θέλαμε και δεν πέρασε ήτανε να γίνει κανονικά το έργο τότε. Άρα, για αυτό θα απέχουμε από την 

ψηφοφορία . 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν ξεκινάει η ψηφοφορία με την εισήγηση του κ. Βασιλείου … 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Όπως έχει διατυπωθεί η πρόταση. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ακριβώς όπως έχει διατυπωθεί η πρόταση. 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Να   διαβιβαστεί ο φάκελος στην Διευθύνουσα υπηρεσία για να κινήσει την 

διαδικασία για την έκπτωση του αναδόχου και αν δεν το κάνει εδώ ήμαστε…… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν κ. Λύτη λίγο παρακολουθείτε…ναι , ναι ,ναι  ο κ. Λακηνάνος ; 

Μιλάει εκτός μικροφώνου , δεν ακούγετε… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν είναι ανοικτό δεν ακούγετε το μικρόφωνο….. κ. Βασιλείου ….μιλάει εκτός 

μικροφώνου δεν ακούγετε … ………. 

ΙΩΣΗΦΙΔΟΥ: Πάντως δεν έχουμε στοιχεία για να το κάνουμε αυτό έχει δίκιο η υπηρεσία που 

μιλάει και λέει αυτά τα πράγματα, οι δύο μας αποφάσεις…. 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Σας τιμά πολύ κ. Ιωσηφίδου αυτό που λέτε , λοιπόν σας τιμά πολύ με αυτά που 

παρέθεσα προηγουμένως ότι έχει στοιχεία η υπηρεσία με μια αίτηση χωρίς αριθμό πρωτοκόλλου 

, εντάξει σας , τιμά πολύ και είστε και πολιτικός μηχανικός . 

ΙΩΣΗΦΙΔΟΥ: Στην 369 /2011 εκθέσατε εσείς την … 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Τι λέει έκτος τόπου ήτανε….. 

ΙΩΣΗΦΙΔΟΥ : Ότι δεν επιθυμούμε να γίνει .. 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Εκτός προθεσμίας δεν ήτανε … ζήτησαν παράταση χωρίς να έχουν ξεκινήσει;   
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ΙΩΣΗΦΙΔΟΥ: Λέτε ότι δεν επιθυμούμε να γίνει .. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: κ. Ιωσηφίδου σας παρακαλώ λίγο θα φτάσουμε.  

  

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έθεσε σε ψηφοφορία την πρόταση να απορριφθεί η εισήγηση της 

επιβλέπουσας υπηρεσίας, ανακαλούμενης  της υπ’ αριθμ. 129/2013 απόφασης του Δημοτικού 

Συμβουλίου Νάουσας και κάλεσε το Συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

 

ΝΑΙ : Ψήφισαν 15 δημοτικοί σύμβουλοι: Γκαρνέτας, Ηλίας, Παπαδόπουλος ,Αδαμίδης, 

Βράντσης, Μαραντίδης , Ιτσκάρα ,Βασιλείου, Γιαννούλης, Καρυδά, Γιάντσης, Μπουρδάνος, 

Τσαγκαλίδου, Ράλλη, Τζώρτης.  

ΑΠΕΙΧΑΝ από την ψηφοφορία 8 δημοτικοί σύμβουλοι: Καρτσιούνης, Λακηνάνος, Γώγος, 

Σέπκας, Ιωσηφίδου, Κελεσίδης, Παπαϊωάννου, Δάγγας. 

Ο δημοτικός Συμβουλος  κ. Λογδανίδης Ευστάθιος, αποχώρησε στην αρχή της συνεδρίασης , 

στην  διαδικασία των ερωτήσεων –απαντήσεων. 

Το Δημοτικό Συμβούλιο  

Μετά από διαλογική συζήτηση και φανερή ψηφοφορία και αφού έλαβε υπόψη την 

παραπάνω εισήγηση  και τις διατάξεις του άρθρου 46 παρ. 1 και 4 , το άρθρο 36 παρ. 1, το άρθρο 

62 παρ. 2, του άρθ. 61 παρ. 1 και το άρθ. 40 παρ. 1 του Ν. 3669/2008 

   

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

 

1. Εγκρίνει, την ανάκληση της υπ΄αριθμ. 129/2013 απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου 

Νάουσας, για τους λόγους που αναφέρονται στην εισήγηση, τροποποιουμένου του θέματος,  από 

ορθή επανάληψη , σε ανάκληση της υπ’ αριθ. 129/2013 αποφάσεως του Δημοτικού Συμβουλίου 

Νάουσας. 

2.Εγκρίνει , να απορριφθεί η εισήγηση της επιβλέπουσας υπηρεσίας που αφορά την διάλυση της 

σύμβασης του έργου « Ασφαλτόστρωση δημοτικών δρόμων στην επέκταση του ρυμοτομικού 

σχεδίου του οικισμού Άνω Ζερβοχωρίου». 

3.Εγκρίνει, να διαβιβασθεί ο όλος φάκελος , στον Προϊστάμενο της επιβλέπουσας υπηρεσίας , 

προκειμένου, αφενός μεν να κινηθεί η διαδικασία έκπτωσης του αναδόχου , αφετέρου δε,  να 

ερευνήσει  τυχόν  πειθαρχικές παραβάσεις του επιβλέποντος. 
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Από την ψηφοφορία ΑΠΕΙΧΑΝ οι δημοτικοί σύμβουλοι οι κ.κ.: Καρτσιούνης, Λακηνάνος, 

Γώγος, Σέπκας, Ιωσηφίδου, Κελεσίδης, Παπαϊωάννου, Δάγγας. 

  

Ακροτελεύτια διάταξη  

Από  τις  διατάξεις αυτής της απόφασης δεν θα προκληθεί δαπάνη σε βάρος του 

προϋπολογισμού του Δήμου. 

  

Η παρούσα απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  150/2013 

…………………………………………………………………………………........................... 

  

Αφού  εξαντλήθηκαν  τα  θέματα  της  ημερήσιας  διατάξεως λύεται η συνεδρίαση. 

Για  το  σκοπό αυτό συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως εξής: 

  

                         Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                                         ΤΑ ΜΕΛΗ 

              Υπογραφή όπως στην αρχή                                                Υπογραφή όπως στην αρχή 

Ακριβές απόσπασμα 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  

  

ΓΚΑΡΝΕΤΑΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 
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